
Acta de la reunió de sòcies i socis del Club Esportiu d’Arts 
Marcials El Papiol el 22 de novembre de 2018 a les 20:00 al 
Pavelló poliesportiu del Papiol, al Carrer Pau Casals S/N. 

 

Ordre del dia: 
 
- Problemes amb el material del club. 

- Subvencions: Quan la rebrem i en que es podria destinar. 

- Modificació de grups i horaris. 

- Jiu-Jitsu: possible nova activitat. 

- Problemes d’utilització del pavelló d’altres entitats i com ens pot afectar. 

- Fixar data de l’activitat “mares i pares VS filles i fills”. 
 
Temes tractats: 

- Altres entitats, sense permís, utilitzen, embruten i fan malbé el nostre tatami des de fa temps. 
S’ha avisat i parlat però encara ho fan. Sovint, el trobem ple de petjades, brut de fang i fa poc, 
cola i purpurina. El darrer cop, una entitat l’ha fet malbé fins al punt d’obrir esquerdes als 
cantons que poc a poc es van obrint. 
 
Després de parlar-ho amb el tècnic esportiu, s’ha compromès a adquirir el tatami com a 
material del pavelló. El preu el rebrem com a ingrés directe al club o com a subvenció el curs 
vinent. 
 
Ens agradaria utilitzar aquests diners per: 
 
· Material psicomotriu, bosus i Fitballs per dinamitzar les classes. 
· Una pancarta per penjar al pavellò. 
· Escuts per cosir al Judogui. 
 
- Actualment tenim 4 grups i per la quantitat de nenes i nens del segon i tercer grup, creiem que 
es podrien ajuntar. 
 
- Com escola d’arts marcials, creiem necessari augmentar la oferta formativa d’activitats. Es per 
aquest motiu que creiem que seria bona idea presentar les activitat de Jiu-Jitsu i defensa 
personal . 
 
El Diumenge dia 16 de desembre farem una presentació. Si tenen bona acollida, podríem 
estudiar fer un grup el curs vinent. 

- Algunes entitats del Papiol es queixen del desaprofitament de l’espai per culpa de l’activitat de 
Judo i insisteixen en que ens anem a l’escola. 
 
- Cal fixar data per fer la classe de mares i pares VS filles i fills. 
 
Acords: 
 
- S’accepta la compra de material per dinamitzar les classes. 
 
- S’accepta eliminar un grup i unificar els grups 2 i 3 sempre i quant els que no han pogut 
assistir no tinguin problemes pel canvi d’horari. 
 
- Una vegada es faci la presentació, es valorarà entre totes i tots si es una bona idea afegir 
noves activitats. 
 
- Es proposarà al tècnic esportiu que fiquin una cortina, paravent o mampara per protegir i 



delimitar l’espai durant l’activitat de Judo i d’aquesta manera, permetre que altres entitats 
utilitzin l’espai sense que perjudiqui les activitats del nostre club. 
 
Es donarà resposta negativa a la petició de trasllat del club per la necessitat d’altres entitats o 
associacions recordant que: 
 
 · L’escola no disposa d’un lloc per col·locar i treure fàcilment el tatami. 

·  L’escola no disposa de vestuaris a l’interior de la sala. Això pot ocasionar incomoditat quant 
plou o fa fred i perill en no poder vigilar la entrada i sortida dels vestuaris, especialment dels 
mes petits, tenint una carretera a 2 metres. 

 · El pavelló ha estat buit durant molts anys tots els dimarts i dijous i des que el vam ocupar 
sembla que no paren de necessitar aquest espai amb urgència. 

 · Els nous grups que demanen actualment el pavelló estan formats per grups d’adults de 5 a 8 
persones i molts d’ells no residents a Papiol. Entenem que un club ja format, que ha ocupat en 
primer lloc l’espai amb grups de 10 a 15 nenes i nens de Papiol tenen prioritat, per sobre 
d’adults amb una evident capacitat econòmica, per molt bona relació d’amistat o familiar que 
tinguin amb altres entitats, associacions o grups polítics del poble.  

- S’ajorna la classe de mares i pares VS filles i fills per la mala combinació d’horaris de moltes 
mares i pares, que no podrien assistir. 

 

Fi de la reunió a les 21:30. 
 
Gràcies per la vostra assistència, col·laboració i recolzament. 


